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SPRÁVA O ČINNOSTI AKADEMICKÉHO SENÁTU SjF ZA ROK 2014 

 

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave (ďalej AS SjF) pracoval v roku 2014 

v tomto zložení: 

 

prof. Ing. Zita Iždinská, PhD.  (od 15.4.2014 do 9.12.2014 prof. Ing. Boris Rohaľ- Ilkiv, CSc.) - 

predseda 

doc. Ing. František Ridzoň, CSc. - predseda (od 9.12.2014) 

 

doc. Ing. Róbert Olšiak, PhD. - podpredseda (do 9.12.2014) 

Ing. Tomáš Kováč   - podpredseda AS SjF za študentskú časť (do 9.12.2014) 

prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD. - podpredseda (od 9.12.2014) 

Bc. Juraj Majera   - podpredseda AS SjF za študentskú časť (od 9.12.2014) 

 

Členovia zamestnaneckej časti (do 9.12.2014): 

 

Ing. Michal Bachratý, PhD., prof. Ing. Cyril Belavý, PhD., Ing. Peter Benco, PhD.,  Ing. Juraj 

Beniak, PhD., prof. Ing. Pavel Élesztös, PhD., doc. Ing. Roman Fekete, PhD., doc. Ing. Michal 

Masaryk, PhD., doc. Ing. Róbert Olšiak, PhD., Ing. Peter Petrák, PhD., doc. Ing. František Ridzoň, 

CSc., prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc., prof. Ing. Pavol Sejč, PhD., Ing. Carmen Schmidtová, 

prof. Ing. Zita Iždinská, PhD. (od 25.3.2014 Ing. Alexander Schrek, PhD.), Mgr. Marián Uvaček, 

PhD., Mgr. Katarína Vassalová, RNDr. Viera Záhonová, PhD., doc. Ing. Stanislav Žiaran, PhD. 

 

Členovia zamestnaneckej časti (od 9.12.2014): 

 

prof. Ing. Cyril Belavý, PhD., Ing. Peter Benco, PhD., Ing. Juraj Beniak, PhD., doc. Ing. Roman 

Fekete, PhD., RNDr. Jana Gabková, PhD., prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD., Ing. Ferdinand 

Havelka, PhD., Ing. Vladimír Chmelko, PhD., doc. Ing. Branislav Knížat, PhD., PhDr. Anna 

Kucharíková, CSc., doc. Ing. Michal Masaryk, PhD., Ing. Peter Petrák, PhD., doc. Ing. Marcela 

Pokusová, PhD., doc. Ing. František Ridzoň, CSc., prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc., prof. Ing. 

Pavol Sejč, PhD., Ing. Alexander Schrek, PhD., Mgr. Marián Uvaček, PhD. 

 

Členovia študentskej časti (do 9.12.2014): 

 

Bc. M. Kirka, Ing. Tomáš Kováč, Bc. Jana Krčová, Bc. I. Matúš, Markus Melicher, Bc. L. 

Mihályová, Martin Nemec, Martin Ondraščin, M. Šauša                

 

Členovia študentskej časti (od 9.12.2014): 

 

Ing. Milan Kertész, Ing.Tomáš Kováč, Ing. Radko Kozakovič, Bc. Jana Krčová, Bc. Juraj Majera,  

Markus Melicher, Martin Nemec, Martin Ondraščin, Lukáš Vilášek                

 

Pre efektívnejšiu činnosť si akademický senát zvolil dve komisie: 

 

Legislatívna komisia (do 9.12.2014): 

 

Ing. Juraj Beniak, PhD.  - predseda 

prof. Ing. Cyril Belavý, PhD.  

Mgr. Katarína Vassalová 
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Bc. Mário Kirka 

 

Legislatívna komisia (od 9.12.2014): 

 

prof. Ing. Cyril Belavý, PhD.  - predseda 

Ing. Juraj Beniak, PhD. 

Ing. Peter Benco, PhD. 

Markus Melicher 

 

Ekonomická komisia (do 9.12.2014): 

 

doc. Ing. František Ridzoň, CSc. - predseda 

Ing. Peter Petrák, PhD. 

prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc. 

Bc. Jana Krčová 

 

Ekonomická komisia (od 9.12.2014): 

 

prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc. - predseda 

Ing. Vladimír Chmelko, PhD 

Ing. Peter Petrák, PhD. 

Lukáš Vilášek 

 

Program rokovaní pripravovalo v súlade s návrhmi dekana fakulty predsedníctvo AS SjF v zložení: 

prof. Ing. Zita Iždinská, PhD. (od 15.4.2014 prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc.), doc. Ing. Róbert 

Olšiak, PhD., Ing. Juraj Beniak, PhD., doc. Ing. František Ridzoň, CSc., Ing. Tomáš Kováč. 

 

AS SjF zasadal v roku 2014 celkove 9 krát. 

Legislatívna komisia zorganizovala hladký priebeh volieb do AS SjF na ďalšie funkčné obdobie 

(2014-2018) a voľby kandidáta na dekana Strojníckej fakulty. Kandidátom na dekana Strojníckej 

fakulty sa stal doc. Ing. Branislav Hučko, PhD. 

Ekonomická komisia zasadala 4 krát. Na svojich zasadnutiach prerokovala výročnú správu 

o hospodárení fakulty za rok 2013, návrh metodiky delenia dotačných mzdových prostriedkov na 

rok 2014, delenie dotačných mzdových prostriedkov v roku 2014, návrh rozpočtu pre rok 2014 

a rozpis dodatku k neúčelovej dotácií poskytnutej fakulte. 

AS SjF schválil v roku 2014 celkovo 23 predložených materiálov vrátane personálnych záležitosti 

pri schvaľovaní disciplinárnej komisie fakulty a jedného člena Vedeckej rady SjF. 

Ťažiskovými témami rokovaní AS SjF bola problematika dotazníkového prieskumu o kvalite 

vyučovania, Študijného poriadku, štruktúry a obsahového zamerania študijných programov 

pripravovaných do akreditácie a v neposlednej miere to bola voľba členov AS SjF pre nasledujúce 

funkčné obdobie a voľba kandidáta na funkciu dekana fakulty. 

V diskusiách členov AS SjF v rámci záverečného bodu každého zasadania odzneli otázky postupu 

udeľovania zápočtov, sťažnosti študentov na prácu študijného oddelenia (nedodržiavanie úradných 

hodín, nedostatok ochoty a ústretovosti, prístup k študentom), činnosti Centra inovácií, úpravy 

študijného prostredia a iných aktuálnych problémov fakulty. 

Bližšie informácie o problematike rokovania, rozhodnutia a výsledky hlasovania sú uvedené 

v zápisniciach z rokovania AS SjF č. 16/2010 – 2014 až č. 23/2010 – 2014, ktoré sú k dispozícií na 

www stránke Strojníckej fakulty – Úradná tabuľa/Akademický senát/Zápisnica z rokovania 

akademického senátu SjF. 

 

Pozitíva práce AS SjF v poslednom roku jeho funkčného obdobia: 

 vysoká percentuálna účasť členov AS SjF na rokovaniach (priemerne 88,5%), 
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 zodpovedný prístup k rokovaniam všetkých členov AS SjF, 

 aktívna a konštruktívna účasť študentskej časti AS SjF na rokovaniach, 

 zverejňovanie zápisníc z rokovaní AS SjF na úradnej tabuli fakulty (www stránka), 

 korektná a konštruktívna spolupráca s vedením fakulty, 

 kvalitná práca zástupcov fakulty  v AS STU. 

 

V niektorých prípadoch sa vyskytli problémy nedodržania lehoty na predkladanie materiálov, ktoré 

však boli zapríčinené objektívnymi okolnosťami. Pre kvalitnú prípravu členov AS SjF na rokovanie 

je potrebné aby bola dodržaná lehota, ktorá je uvedená v Rokovacom poriadku AS SjF. 

  

 

 

V Bratislave, 20.01.2015                                        

 

 

 

doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

      predseda AS SjF STU 

 

 

 


